

To: [redacted]@rivm.nl; [redacted]@rivm.nl; [redacted]@rivm.nl;
Cc: [redacted]@rivm.nl; [redacted]@rivm.nl; [redacted]@rivm.nl; [redacted]@rivm.nl; [redacted]@rivm.nl;
From: Covid19
Sent: Thur 2/18/2021 8:30:54 AM
Subject: RE: HA traject, drie besluiten rond besteldata en leverdata planning provincies
Received: Thur 2/18/2021 8:31:48 AM

Prima besluiten

Groet

[redacted]

Van: [redacted]@rivm.nl
Verzonden: woensdag 17 februari 2021 23:03
Aan: [redacted]@rivm.nl; [redacted]@rivm.nl; Covid19 <[redacted]@snpg.nl>; [redacted]@rivm.nl
CC: [redacted]@rivm.nl; [redacted]@rivm.nl; [redacted]@rivm.nl; [redacted]@rivm.nl; [redacted]@rivm.nl; [redacted]@rivm.nl; [redacted]@rivm.nl; [redacted]@rivm.nl; [redacted]@rivm.nl; [redacted]@rivm.nl
Onderwerp: HA traject, drie besluiten rond besteldata en leverdata planning provincies

Beste [redacted]

Jullie hebben nog een antwoord te goed op de vraag of we wel of niet op een zaterdag de HA willen laten beleveren. Ik had beloofd dit te bespreken in het HA-traject team. Verder hebben we ook zitten te broeden over de impact van de late wijzigingen van AZ leveringen op onze uitlevertactiek. En tot slot had mijn collega [redacted] nog de wens om de 'inhaalday voor de Carnaval praktijken' niet op vrijdag plaats te laten vinden, zoals wij hadden bedacht. Simpel omdat de kans groot is dat deze praktijken nog steeds met vakantie zouden kunnen zijn.

Ik heb wat afstemming gedaan binnen het programma en kom met volgende concrete besluiten:

1. We leveren aan HA niet op een zaterdag als dat niet strikt noodzakelijk is (besluit van [redacted])
2. We laten pas bestellen als leveringen in Nederland zijn ([redacted] en [redacted])
3. We kiezen NIET deze week vrijdag als 'inhaalday' voor de Carnaval praktijken. (besluit van [redacted])
 [redacted] Evlt. kan het maandag? Hangt af of er nog vaccins is voor deze praktijken. (nog niet besloten)

Toelichting

Punt 2: meer zekerheid inbouwen. Zodra besteld is, wordt ook uitgenodigd. Dat wil je pas nadat zeker weten vaccins er zijn, en helaas weten we dat pas als ze er echt zijn. Dat betekent dan ook dat we een klein beetje later zullen moeten leveren.

Punt 3: we willen zeker weten dat we nog vaccins te beschikking hebben voor deze praktijken. AZ had de bestellingen verlaagd, zoals jullie weten. TIM en co hebben daarom alles wat er aan AZ was verdeeld. Ook ons 'buffer'. Ik weet dus nog niet of we maandag wel iets hebben! Ik hoop dat dit morgen of vrijdag duidelijk wordt. En anders moeten deze praktijken wachten.

Graag hoor ik wat jullie van deze besluiten vinden. Fijn om met jullie morgen (zoals voorangekondigt) de besteldata en leverdata verder te gaan plannen. Ik plan nog snel een afspraak in! *

[redacted]

Groet

5.1.2e



5.1.2e | COVID-19 vaccinatie programma | WP3: Vaccinatie 60+ en medische risicogroep |

Afdeling Kwaliteit van Zorg en Gezondheidseconomie | Centrum Voeding, Preventie en Zorg

T 5.1.2e | M 5.1.2e | E 5.1.2e @rivm.nl |

5.1.2e

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is verzonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. Het RIVM aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten.
www.rivm.nl De zorg voor morgen begint vandaag

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. RIVM accepts no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages.

www.rivm.nl/en Committed to *health and sustainability*